

<p><b>SPECIFIC INSTRUCTIONS</b></p> <p><b>⚠ WARNING: Keep the appliance away from any water source. Never plunge the appliance into water or any other liquid, even to clean it! Do not touch the appliance if it falls into any liquid.</b></p> <p><b>🚫 Do not use this appliance near bathtubs, sinks or other vessels containing water!</b></p> <p><b>DANGER</b> To reduce the risk of death by electric shock:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Never handle any part of the plug or the appliance with wet hands</li> <li>- Do not use the appliance with bare feet</li> <li>- When the appliance is used in bathrooms, you must unplug it after use because the proximity of water can present a danger even when the appliance is turned off</li> <li>- For extra safety, the installation of a residual current device (RCD) having a rated residual operating current not exceeding 30 mA is advisable. Ask your installer for advice.</li> <li>- Never carry the appliance by the cord</li> <li>- Keep the appliance away from children</li> </ul> <p><b>SAFETY INSTRUCTIONS BEFORE PLUGGING IN THE APPLIANCE</b> Before each use, inspect your hair straightener systematically and do not use it if:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- The cord is damaged or the appliance has visible damage.</li> <li>- If the cord is damaged, it must be replaced or repaired in our workshop in order to avoid any danger.</li> <li>- Be sure that the electrical voltage corresponds to that which is indicated on the hair straightener tag.</li> </ul> <p><b>SAFETY INSTRUCTIONS FOR USING THE APPLIANCE</b></p> <p><b>DANGER</b></p> <p><b>To reduce the risk of burns, electrocution, fire or injury to persons</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Do not use the appliance for purposes other than styling hair</li> <li>- Avoid all contact of heating surfaces with eyes or skin</li> <li>- Always unplug the hair iron after using it</li> <li>- Never unplug it by pulling on the cord. To unplug, seize the plug and not the cord</li> <li>- Do not use an extension cord to plug in your hair straightener</li> <li>- Do not use a voltage converter or transformer with this appliance</li> <li>- Keep the electric cord away from heated surfaces</li> <li>- Do not stretch the cord or put tension on it. Do not wrap it around the appliance</li> <li>- Never put your hair straightener on heat sensitive surfaces when it is turned on</li> </ul>	<p><b>GENERAL DESCRIPTION</b></p>  <p><b>OPERATING INSTRUCTIONS</b> The DUNE NEO PEARL+ should never be used on synthetic hair. Hair must be completely dry before using the DUNE NEO PEARL+ iron. As with all styling tools that produce heat, it is recommended that you use a heat-protecting spray to protect the hair before using the iron.</p> <p>For very sensitive or colored hair: use between 120°C and 160°C For fine to normal hair: use between 160°C and 180°C For thick, wavy, curly hair: use between 170°C and 190°C For afro, ethnic hair: use between 190°C and 230°C</p> <p><b>GETTING STARTED</b> 1. Plug in the iron. The OFF notice will appear on the digital screen. 2. Press on the power button  for at least 3 seconds For the first use, the iron will automatically reach the temperature of 180°C. 3. Then set the temperature by pushing the + or - button in increments of 5° Celsius (120°C to 230°C) to the desired temperature.</p> <p><b>USE</b> DUNE NEO PEARL+ is the ideal partner for finishing hairstyling work. In just a few minutes, you can create waves or straighten volume.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- For a straightening and smoothing effect, take a section of hair, place it between the plates and slide to the end.</li> <li>- For a glamour wave effect, take a section of hair, place it between the plates and slide and turn the hair a ¼ turn. Slide to the end.</li> <li>- Avoid all contact of the heating surfaces with the skin.</li> <li>- NEVER touch the plates or the heating surfaces with your fingers.</li> <li>- With short hair, place a comb between the scalp and the iron to prevent any contact.</li> </ul> <p><b>AUTO SHUT-OFF SAFETY MODE</b> If the iron is plugged in but no longer in use, it will automatically shut off after 60 minutes for safety.</p> <p><b>TO TURN OFF THE DUNE NEO PEARL+ IRON</b>, just push the power button for at least 2 seconds and then unplug the appliance for safety.</p> <p><b>WAIT UNTIL THE APPLIANCE IS COMPLETELY COOL BEFORE TOUCHING THE PLATES OR STORING IT. KEEP THE APPLIANCE OUT OF THE REACH OF CHILDREN.</b></p>	<p><b>MAINTENANCE ADVICE</b> The DUNE NEO PEARL+ does not require any in-depth maintenance. The plates have an anti-bacterial coating. If cleaning is necessary, unplug the iron, let it cool and use a soft cloth lightly moistened with rubbing alcohol carefully clean the plates. Never use abrasive or corrosive detergents.</p> <p><b>MANUFACTURER'S GUARANTEE</b> DUNE NEO PEARL+ irons are all subject to quality control when leaving the factory. Nevertheless, if the iron has a manufacturing or labor defect, only TEMA customer service is approved to deal with it.</p> <p><b>Your professional appliance is guaranteed for one year from the date of purchase. It is valid only upon presentation of the invoice or sales slip showing the date of purchase.</b></p> <p>The guarantee covers the repair or replacement of your iron, at TEMA's sole discretion, if it appears defective due to material, manufacturing or labor.</p> <p>The guarantee does not cover normal wear and tear and incidents caused by:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Short circuits in the power cord or the power supply</li> <li>- Excessive pressure put on the product and the plates</li> <li>- Plates that are scratched or damaged by accidents</li> <li>- Improper use or negligence such as: dropping (broken barrel, broken hinges, loose plates, clicking...)</li> <li>- Inadequate voltage</li> <li>- Failure to follow basic safety rules and precautions</li> <li>- Do-it-yourself repairs, repair attempts by non-authorized persons or the use of non-authorized accessories.</li> </ul> <p><b>TECHNICAL ASSISTANCE PROCEDURE</b> In the exceptional case where your appliance would have a material or manufacturing defect, here is the procedure to be followed during the 12 months after the purchase:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Return your appliance along with the purchase invoice to your retailer. The retailer will be responsible for sending it to TEMA.</li> <li>- For any questions you can write to us at: info@tema.fr</li> </ul> <p><b>WASTE DISPOSAL</b></p> <p> Under European Standard 2012/19/UE (DEEE), your DUNE NEO PEARL+ iron should not be thrown away with other domestic or professional waste at the end of its life cycle. This is an electrical appliance and it must be disposed of in a way that complies with recycling procedures in effect, to minimize the impact on the environment. For further information contact the proper local authorities or the retailer from whom you bought your hair straightener.</p>	<p><b>TECHNICAL SPECIFICATIONS</b> DUNE NEO PEARL+ professional digital straightening iron</p> <p><b>DUNE NEO PEARL+ Slim / DUNE NEO PEARL+ Medium</b> Common features on both models</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>1- Tourmaline coated ceramic plates are mounted on a suspension for extrem brilliance and a perfect glide</li> <li>2- High-quality MCH resistance</li> <li>3- Ultra-rapid and constant temperature rise</li> <li>4- Plates mounted on suspension and inclined to mix styling techniques and minimize pressure on the hair*</li> <li>5- Professional 3-meter 360° rotating cord</li> </ul> <p>1 year warranty    Made in PRC</p> <p>*Model DUNE NEO PEARL+ SLIM Plate Dimensions (25x100mm) Weight 440 grams</p> <p>*Model DUNE NEO PEARL+ MEDIUM Plate Dimensions (40x100mm) Weight 460 grams</p> <p>TEMA SA Pôle d'Excellence Jean Louis 309 Via Nova 83600 FREJUS- FRANCE</p> <p>www.mydune.com</p> 	<p><b>MANUEL D'UTILISATION ET GARANTIE</b> <b>USER'S MANUAL AND GUARANTEE</b></p> <p>Fer à lisser digital professionnel</p> <p>Professional digital flat iron</p>  <p>Pour votre sécurité, lire toutes les instructions avant l'utilisation de votre DUNE NEO PEARL+</p> <p>For your safety, please read all instructions before using your DUNE NEO PEARL+ hair iron.</p> <p>CE 230V ~   RoHS</p>
--	---	---	---	---

<p> <b>Merçi d'avoir acheté un fer à lisser professionnel DUNE NEO PEARL+</b></p> <p>Nos appareils sont fabriqués pour répondre aux plus hautes exigences des artisans coiffeurs. Ce fer à lisser, à usage professionnel, est conforme à la réglementation de référence sur les appareils électriques professionnels.</p> <p><b>CONSIGNES DE SÉCURITÉ</b> Après avoir lu ces instructions, conservez la notice de manière à ce que tout utilisateur puisse également en prendre connaissance. Les précautions d'utilisation sont indiquées sur le fer et sur la présente notice, de manière à prévenir tout danger ou blessure pour vous ou d'autres utilisateurs.</p> <p><b>IMPORTANT</b> Cet appareil peut être utilisé par des enfants à partir de 8 ans et par des personnes ayant des capacités physiques, sensorielles ou mentales réduites ou un manque d'expérience et de connaissances à condition qu'elles aient été placées sous surveillance ou qu'elles aient reçu des instructions concernant l'utilisation de l'appareil en toute sécurité et qu'elles comprennent les dangers encourus. Les enfants ne doivent pas jouer avec l'appareil. Le nettoyage et l'entretien par l'utilisateur ne doivent pas être effectués par des enfants, sans surveillance.</p> <p>Si le câble d'alimentation est endommagé, il doit être remplacé par le fabricant, son service-après-vente ou toute autre personne de qualification similaire afin d'éviter un danger.</p> <p><b>INSTRUCTIONS PARTICULIÈRES :</b></p> <p><b>⚠ AVERTISSEMENT : Tenir l'appareil éloigné de tout point d'eau. Ne plongez jamais l'appareil dans l'eau ni dans un autre liquide, même pour le nettoyer ! Ne touchez pas l'appareil s'il est tombé dans un liquide quelconque.</b></p> <p><b>🚫 N'utilisez pas cet appareil à proximité de baignoires, de lavabos ou d'autres récipients contenant de l'eau !</b></p>	<p><b>DANGER</b> <b>Pour réduire les risques d'électrocution</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Ne manipulez jamais aucune partie de la prise ou de l'appareil avec des mains humides</li> <li>- N'utilisez pas l'appareil avec les pieds nus</li> <li>- Quand l'appareil est utilisé dans des salles de bain, vous devez le débrancher après son utilisation car la proximité de l'eau peut représenter un danger même quand l'appareil est éteint</li> <li>- Pour une protection supplémentaire, l'installation d'un dispositif différentiel à courant résiduel (DDR) avec courant de fonctionnement résiduel nominal de 30 milliampères maximum est conseillée. Demandez conseil à votre installateur</li> <li>- Ne transportez jamais l'appareil en le tenant par le câble électrique</li> <li>- Tenez l'appareil hors de portée des enfants</li> </ul> <p><b>INDICATIONS DE SÉCURITÉ AVANT BRANCHEMENT DE L'APPAREIL</b> Avant chaque utilisation, inspectez systématiquement votre fer à lisser et ne l'utilisez pas si :</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Le cordon est endommagé ou l'appareil présente des dommages visibles</li> <li>- Si le cordon d'alimentation est endommagé, il doit être remplacé ou réparé par nos ateliers, seuls certifiés, afin d'éviter tout danger</li> <li>- Débranchez toujours le fer à lisser après l'avoir utilisé</li> <li>- Ne débranchez pas en tirant sur le câble d'alimentation ni sur l'appareil. Pour débrancher, saisissez la prise et non le câble</li> <li>- N'utilisez pas de rallonge électrique pour brancher votre fer à lisser DUNE NEO PEARL+</li> <li>- N'utilisez pas de convertisseur de voltage ou de transformateur avec cet appareil</li> <li>- N'étirez pas le cordon et n'exercez pas de tension dessus. Ne l'enroulez pas autour de l'appareil</li> <li>- Maintenez le cordon électrique éloigné des surfaces chauffantes</li> <li>- Ne posez jamais votre fer à lisser DUNE NEO PEARL+ en marche sur des surfaces sensibles à la chaleur</li> </ul> <p><b>DESCRIPTION DE L'APPAREIL</b></p> 	<p><b>CONSEILS D'UTILISATION</b> Le fer à lisser DUNE NEO PEARL+ ne convient pas à une utilisation sur des cheveux synthétiques. <b>Les cheveux doivent être complètement secs avant une utilisation du fer DUNE NEO PEARL+</b></p> <p>Comme avec tous les appareils coiffants, sources de chaleur, il est recommandé d'utiliser un spray thermo-protecteur pour protéger au maximum la chevelure avant l'utilisation du fer à lisser.</p> <p>Pour des cheveux très fins et/ou fragilisés : utilisation entre 120°C et 160°C Pour des cheveux fins à normaux : utilisation entre 160°C et 180°C Pour des cheveux frisés, bouclés ou ondulés : entre 170°C et 190°C Pour des cheveux crépus, ethniques : utilisation entre 190°C et 230°C</p> <p><b>MISE EN MARCHÉ</b> 1-Brancher le fer, la mention OFF apparaît sur l'écran digital 2-Appuyer sur le bouton d'allumage,  power de façon prolongée (au moins 3 secondes) À la toute première utilisation, le fer montera en température jusqu'à 180° C automatiquement 3-Le réglage de la température se fait ensuite en appuyant sur le bouton + ou le bouton - par niveau de 5° Celsius (120°C à 230°C)</p> <p><b>UTILISATION</b> DUNE NEO PEARL+ est le partenaire idéal pour le travail de finition en coiffage. En quelques minutes seulement, créez des ondulations, sublimez des volumes. Pour un effet lisse, prendre une section de cheveux, placer la mèche entre les plaques et faire glisser jusqu'au bout. Pour un effet glamour-wavy, prendre une section de cheveux, placer la mèche entre les plaques, faire glisser légèrement puis tourner la mèche de ¼ et faire glisser jusqu'au bout. Éviter tout contact des surfaces chauffantes avec la peau. Ne JAMAIS toucher les plaques, ni les surfaces chauffantes avec les doigts. Sur cheveux courts, placer un peigne entre le cuir chevelu et le fer pour éviter tout contact.</p> <p><b>MODE SÉCURITÉ AUTO SHUT OFF</b> Si le fer est branché mais plus utilisé, il s'éteindra automatiquement au bout de 60 minutes par sécurité.</p> <p><b>Pour éteindre le fer DUNE NEO Pearl+</b>, il suffit d'appuyer de façon prolongée (au moins 2 secondes) sur le bouton power et ensuite de débrancher l'appareil par sécurité.</p> <p><b>Attendre le refroidissement complet de l'appareil avant de toucher les plaques ou de ranger l'appareil. TENIR L'APPAREIL HORS DE PORTÉE DES ENFANTS</b></p> <p><b>CONSEILS D'ENTRETIEN</b> DUNE NEO PEARL+ ne nécessite aucun entretien en profondeur. Ses plaques ont un revêtement antibactérien. Il n'est pas nécessaire de le lubrifier.</p>	<p>Veiller à ce que les plaques soient toujours débarrassées de poussière ou de saletés éventuelles. Si un nettoyage devient nécessaire, débrancher l'appareil, le laisser refroidir et à l'aide d'un lingé doux légèrement imbibé d'alcool ménager, essuyer le corps. Ne pas utiliser de détergents abrasifs ou corrosifs.</p> <p><b>GARANTIE DU FABRICANT</b> Les fers à lisser DUNE NEO PEARL+ font l'objet d'un contrôle qualité en quittant l'usine. Néanmoins, dans le cas où l'appareil présenterait un défaut de fabrication ou de main d'œuvre, seul le support SAV TEMA est agréé pour intervenir sur cet appareil.</p> <p><b>La garantie sur votre appareil professionnel est d'un an à compter de sa date d'achat.</b></p> <p><b>Elle est valable uniquement sur présentation de la facture ou du ticket de caisse avec mention de la date d'achat.</b></p> <p><b>La garantie couvre la réparation ou le remplacement du fer à lisser (à la seule discrétion de TEMA), s'il se révèle défectueux par défaut de matériau, de main d'œuvre ou de fabrication.</b></p> <p><b>Cette garantie ne couvre pas l'usure normale et les incidents liés à :</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Des courts-circuits dans les câbles d'alimentation ou la prise</li> <li>- Une pression excessive exercée sur l'appareil et les plaques</li> <li>- Des plaques rayées ou endommagées par suite d'accidents</li> <li>- Une mauvaise utilisation ou une négligence comme des chutes (boitier cassé, charnières cassées, plaques desserrées, cliquets...), un manquement aux règles élémentaires de précaution et de sécurité, une tentative de bricolage ou de réparation par des personnes non autorisées, l'utilisation d'accessoires non autorisés</li> </ul> <p><b>ASSISTANCE TECHNIQUE PROCÉDURE :</b> Dans le cas exceptionnel où le fer à lisser présenterait un défaut de fabrication ou de matériel, voici la procédure à suivre dans la période des 12 mois après l'achat :</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Déposez votre appareil avec sa facture d'achat auprès de votre revendeur. Il se chargera de l'envoyer à TEMA, seul support SAV certifié.</li> </ul> <p><b>SERVICE CLIENTS</b> Pour toutes questions, vous pouvez nous écrire à info@tema.fr ou nous joindre par téléphone, du lundi au vendredi de 9h à 12h /14h à 17h au + 33 (0)4 93 19 33 80</p> <p><b>ÉLIMINATION DES DÉCHETS</b></p> <p> Au terme de la norme européenne 2012/19/UE (DEEE), votre fer à lisser DUNE NEO PEARL+ ne doit pas être jeté avec d'autres déchets ménagers ou professionnels à la fin de son cycle de vie. C'est un appareil électrique et il doit être éliminé de façon conforme aux procédures de recyclage en vigueur afin de minimiser l'impact sur l'environnement. Pour de plus amples informations, contactez les autorités locales compétentes ou le revendeur auprès duquel vous avez acheté le fer à lisser.</p>	<p><b>CARACTÉRISTIQUES TECHNIQUES</b> DUNE NEO PEARL+ Fer à lisser digital professionnel Caractéristiques communes aux 2 modèles</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>1-Plaques céramiques montées sur suspension avec revêtement Tourmaline pour une brillance extrême et une glisse parfaite</li> <li>2-Résistance MCH haute qualité</li> <li>3-Montée en température ultra-rapide et constante</li> <li>4-Plaques montées sur suspension et inclinées pour mixer les techniques de coiffage et minimiser la pression sur le cheveu*</li> <li>5-Cordon professionnel 3 mètres, rotatif à 360°</li> </ul> <p>Garantie 1 an    Fabriqué en PRC</p> <p>*DUNE NEO PEARL+ modèle SLIM Dimension des plaques (25 mm x100 mm) Poids 440g</p> <p>*DUNE NEO PEARL+ modèle MEDIUM Dimension des plaques (40 mm x 100mm) Poids 460g</p> <p>TEMA- POLE D'EXCELLENCE JEAN LOUIS- 309 VIA NOVA 83600 FREJUS France</p> <p>www.mydune.com</p> <p> <b>Thank you for purchasing a DUNE NEO PEARL+ hair straightener</b></p> <p>Our appliances are manufactured to meet the highest requirements of professional hairdressers. This hair straightener, for professional use, conforms to the regulations for professional electrical appliances.</p> <p><b>SAFETY INSTRUCTIONS</b> Before any use, to avoid damage or danger due to non-compliant use, carefully read all safety, use and maintenance instructions for your appliance. Save these instructions.</p> <p><b>IMPORTANT</b> <b>This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards involved. Children shall not play with the appliance. Cleaning and user maintenance shall not be made by children without supervision.</b></p> <p>If the power cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its after sale service or any other qualified person to avoid a hazard.</p>
---	---	--	---	---